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Schriftelijke vragen - Aardgasverbruik in aardgasloze wijk 

 

In Waterrijk zijn inwoners op aandringen van de gemeente overgestapt op een koude-

warmtesysteem (KWO). De bedoeling van dit systeem is om woningen aardgasvrij te maken en om 

de woningen van duurzame warmte te voorzien. 

De ChristenUnie-SGP heeft uit eerdere berichtgeving begrepen dat het koude-warmtesysteem in 

Waterrijk een prijskoppeling kent, waardoor inwoners evengoed een hoge energieprijs betalen, 

ondanks dat het tegenovergestelde de bedoeling was.  

Recentelijk heeft onze fractie vernomen dat Eteck gas gebruikt om het water in de KWO te 

verwarmen, omdat aardewarmte alleen niet genoeg is. Dit zou betekenen dat in tegenstelling tot wat 

inwoners is voorgehouden, het energiesysteem vanuit inwoners bezien, hun niet alleen meer kost, 

maar er evengoed aardgas nodig is, hetgeen vragen oproept omtrent de duurzaamheid van het 

systeem. 

 

Onze fractie heeft daarom de volgende vragen: 

1. Voor de KWO in Waterrijk wordt zowel aardgas als aardewarmte gebruikt om het water in de 

KWO te verwarmen. Hoeveel aardgas wordt er gebruikt?  

- Is dit uit te drukken in een percentage t.o.v. de hoeveelheid aardewarmte?  

- Hoeveel procent aan warmte wordt er middels aardgas gecompenseerd? 

2. Wat is de rol van gemeente Woerden bij de keuze voor een energieleverancier? 

3. Heeft gemeente Woerden een contract of overeenkomst met Eteck gesloten om energie te 

leveren aan Waterrijk middels de KWO? 

4. Welke kaders heeft de gemeente Woerden meegegeven aan energieleverancier Eteck voor de 

KWO in Waterrijk? 

5. Was gemeente Woerden tijdens het sluiten van het contract met Eteck ervan op de hoogte dat 

Eteck gas nodig zou hebben voor de KWO in Waterrijk? 

6. Zijn er meer koude-warmtesystemen in Woerden in gebruik of in de planning? 
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